

## 对话

## FRAME 1

- |   |                            |   |
|---|----------------------------|---|
| 1 | B: 我太太下个月来, 我租的公寓没有家具, 得买。 | My wife is coming next month. The apartment I have rented is unfurnished, (so) I must buy some furniture. |
|---|----------------------------|---|

## FRAME 2

- |   |                              |   |
|---|------------------------------|---|
| 2 | A: 这家家具店很大。他们卖的家具有的新的, 也有旧的。 | This furniture store is very large. They have both new and used furniture for sale. |
| 3 | B: 床, (我)买新的。桌子、椅子, 可以买旧的。   | I want to buy a new bed. As to tables and chairs, I may buy used ones.              |

## FRAME 3

- |   |   |   |
|---|---|---|
| 4 | A: 你看, 他们也出租家具。三个房间的家具, 一个月的租钱才五十五块; 真便宜。 | Look, they also rent furniture. The furniture for three rooms rents for only \$55 a month. It's really inexpensive. |
| 5 | B: 才五十五块, 不算贵。都有些什么家具?                    | Only fifty five dollars can't be considered expensive. What furniture do they have?                                 |
| 6 | A: 有客厅的、饭厅的、和卧室的。                         | They have living room, dining room, and bedroom furniture.  |
| 7 | B: 我想看看他们出租的家具。                           | I would like to see the furniture they have for rent.   |
| 8 | A: 好啊。你看! 他们的床、桌子、椅子都是新的。                 | Good. Look! (pointing at the furniture display) All of their beds, tables, and chairs are new.                      |

## FRAME 4

- |    |                                     |  |
|----|-------------------------------------|--|
| 9  | B: 我们还需要一个书架子和一张书桌。                 | In addition we need a bookshelf and a desk.  |
| 10 | A: 书架子和书桌他们都有。你要租, 还是要买呢?           | They have both bookshelves and desks. Do you want to rent, or buy?   |
| 11 | B: 床、桌子、椅子这些家具我都要租。书桌上头还需要个灯, 他们有吗? | I want to rent all these things: bed, tables, and chairs. I still need a lamp on the desk. Do they have any? |
| 12 | A: 他们有。才六块半一个。                      | They have. They are only \$6.50 a piece.   |

## FRAME 5

- |    |                |   |
|----|----------------|---|
| 13 | B: 好极了。收钱的在哪儿? | Excellent. Where is the cashier?                                      |
| 14 | A: 在前头收钱呢。     | The cashier is now in the front (part of the store) collecting money. |